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SKRAĆENI ZAPISNIK SA 13. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA KORČULE 

 

Sjednica je održana 19. prosinca (srijeda) 2018. godine, s početkom u 17.10 sati, u gradskoj vijećnici u 

Korčuli.  

Sjednici je predsjedao Marko Skokandić – predsjednik Vijeća. 

Skraćeni zapisnik izradio je Srđan Mrše, v.d. pročelnika Upravnog odjel za opće poslove i mjesnu 

samoupravu.  

Sjednica se prenosila putem Radio Korčule. 

Ostali nazočni: Andrija Fabris – gradonačelnik, Ivan Šale – zamjenik gradonačelnika, Ivan Blitvić. v.d. 

pročelnika UO za prostorno uređenje, zaštitu okoliša, gradnju, komunalnog gospodarstvo i promet, Bernarda 

Tomić (dio sjednice), v.d. pročelnica UO za proračun i financije, Mirjana Burica Žuvela, v.d. pročelnica UO 

za upravljanje Gradskom imovinom, gospodarstvo i turizam, i Srđan Mrše, v.d. pročelnika. 

Utvrđen je (početni) kvorum od 14 vijećnika. Od početka nije nazočio vijećnik Anton Lozica. 

 

AKTUALNI SAT 

Mirjana Blitvić pita gradonačelnika o aktivnostima vezanim za projekt rekonstrukcije područne škole i 

dječjeg vrtića u Čari, što se do sada učinilo i kad bi mogla početi realizacija istog. 

Gradonačelnik u odgovoru ističe da je nakon dugih godina, priprema i želja, i prijašnjih gradskih uprava tako 

uprave od kada joj je on na čelu, želja im je bila da provamo obnoviti sva područna odjeljenja našeg 

gradskog vrtića, i  sada se je ukazala prilika, odnosno, takav je ispao naš najjednostavniji objekt za 

realizaciju, a to je objekt u centru Čare, u kojem se nalazi pored vrtića i područna škola, odnosno odjeljenje 

Osnovne škole u Smokvici. Nakon dugi niz godina i nekakvih nesuglasica, misli da se je došlo do tehničkog 

rješenja koji će biti na korist, prvenstveno djeci u Čari, dakle, ishođena je građevinska dozvola za 

rekonstrukciju cjelokupnog objekta, što znači da se objekt promatra kao cjelina i u dogovoru sa mjesnim 

odborom, smo se dogovorili, a tako je i objekt projektirana, da na katu, gdje su bili prostori mjesnog odbora, 

da se tamo planira proširenje škole jer potrebe za mjestima u prva četiri razreda su iz godine sve veći i veći. 

Pored toga se planiralo i zbog toga, nažalost je takva situacija da imamo djecu s posebnim potrebama u Čari i 

znamo da je do sada bilo praktički nemoguće pristup takvim osobama na kat, i zbog toga smo u onom tornju 

isplanirali i lift. Jučer smo imali sastanaka na terenu sa projektantima, sa ravnateljem škole, ravnateljica 

vrtića je upoznata sa projektom. Negdje ugrubo, radovi su procijenjeni na 7 milijuna kuna, i mi smo taj 

projekt prijavili na one strateške projekte razvoja hrvatskih otoka. 

Marija Šegedin iznosi inicijativu, s obzirom da su se vijećnici odrekli vijećničkih naknada i da su se 

dogovorili da će se  usmjeriti svake godine u nešto, predlaže za 2019. godinu, vijećnike naknade idu za 

kupnju CRP aparata koji je jako potreban u Hitnoj pomoći, ako se time slažu ostali gradski vijećnici, za što 

smatra da bi to bilo jako korisno, u pitanju su naša djeca, a znamo što se je ovih dana dogodilo i koje su 

afere, i ako se slažemo, podržala bi inicijativu roditelja da se kupi taj aparat. S obzirom da je Županija dobila 

financiranje istog, misli da bi bilo dobro da Grad sudjeluje barem na ovaj način i mi kao gradski vijećnici.   

Gradonačelnik navodi da je na gradskim vijećnicima da autonomno svojom odlukom odluče gdje žele da ona 

njihova vijećnika naknada ili dio te naknade iskoristi, i on može samo reći, da će on kao gradonačelnik, 

podržati i odraditi svaku odluku za koju se vijećnici odluče, ali mora ovdje naglasiti da, a vidjeli smo tragični 

događaj koji je doveo do smrti dječaka u Metkoviću, se je trebao riješiti, odnosno nabaviti uređaj još na 

početku 2018. godine, i misli da su sve JLS participirale u tome, Grad Korčula je već uplatio sredstva koliko 

je traženo, a nabavka tog aparata je trebala ići preko Doma zdravlja u Dubrovniku. Ali nažalost, došlo je sa 

terena, sa hitnih službi, da taj aparat koji je Dom zdravlja mislio nabaviti za većinu hitnih službi na području 

naše županije, da oni sa takvom kvalitetom, odnosno takvim uređajem, nisu bili zadovoljni, i ravnatelj  

Doma zdravlja, g. Bazdan, nama, kao Gradu koji je prvi uplatio ta sredstva, vratio te novce. Čim se pojavila 

ova inicijativa, rekao je gđi Sansović, da će Grad te novce prebaciti u tu humanitarnu akciju i rekao je da 

nema problema, da ako bude nedostajalo novaca,a koliko je upoznat, nekakvih 30-tak tisuća kn je bilo 

skupljeno nego je krenula akcija, da ono što bude nedostajalo za nabavku tog aparata, da će Grad Korčula i 

sufinancirati i ono što bude nedostajalo. Znači, što se tiče Grada Korčule, od početka od kada se pojavila 

potreba za takvim aparatom, znamo i zašto, Grad Korčula je bio za to, i prvi je uplatio novce u toj akciji kada 

je bila. Kako vijećnici odluče o svojim naknadama, tako će i biti. 

Predsjednik vijeća iznosi da ga je voditeljica Hitne pomoći u Korčuli o akciji, i njegova informacija od prije 

par dana da su oni došli do malo više novaca i da im nedostaje nekakvih 20-30 tisuća kuna. Međutim, ono 

što je tamo, onako jedna zakonska zakučica, zbog čega bi trebalo požuriti, a to je da je otvoren žiroračun u 

jednom banci na ime udruge, a taj račun traje tri mjeseca, i ako se nakon tri mjeseca sredstva skupljena na 
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tom računu ne iskoriste za namjenu, povlači ih proračun države, i to je nažalost tako. Prema tome, slaže se sa 

inicijativom vijećnice, i u može u svoje osobno ime reći, da je pokušao preko svoje firme izvući neku 

donaciju da se ti novci kupe skupe čim prije i da se taj uređaj kupi. 

Marija Šegedin se zahvaljuje na odgovoru i molila bi, ako je moguće, i sve gradske vijećnike, da pristanu i 

podrže ovakvu inicijativu. 

Tajana Grbin navodi da se je 21. 11. 2018. izglasan novi Zakon o porezima na dohodak i da se od 1. siječnja 

2019. paušal iznajmljivačima može biti od 150,00 do 1.500,00, a sadašnji je 300,00 kn. postavlja se tim istim 

Zakonom sloboda JLS da donesu samostalno odluku o visini tog paušalnog poreza ali odluka mora biti 

donesena do 31. 1. 2019. Napominje da je svakako, za mjesta, kao što je Korčula, a znamo da jako puno 

naših ljudi živi od iznajmljivanja, ali nažalost ne žive cijelu godinu jer naša turistička sezona svedena je 

eventualno na tri ili tri pol mjeseca, a paušalni porez se plaća na godišnjoj razini, i ukoliko bi došli na 750,00 

kn koje bi bilo automatizmom, ovim putem apelira na gradonačelnika koji će predložiti odluku Gradskom 

vijeću, Gradsko vijeće prihvaća ali na prijedlog gradonačelnika, da ne ide na preveliki iznos jer će to samo 

dovesti do situacije da će se povećat iznajmljivanje na crnu, da će ljudi odjavljivat svoje turističke objekte, 

da će prijavljivat početkom sezone i odjavljivat nakon sezone...Znači da neće biti efekt punjenja proračuna 

onakav kakav su to zamislili. Apelira da svakako bude ta  Gradskog vijeća sjednica polovinom prvog 

mjeseca i apelira na gradonačelnika, pošto je na njemu odluka, naravno trebao bi se konzultirati sa 

Turističkom zajednicom, što misli da to nije problem, da ili da ostane na 300,00 kn ili napravi eventualno 

neko manje povećanje, koje će ipak omogućiti našim ljudima da rade normalno. 

Gradonačelnik navodi da upravo zbog konzultacija s Turističkim vijećem, a imali su jučer Skupštinu TZ, 

prvo smo o tome raspravljali na Turističkom vijeću a i o tome se na Skupštini TZ, na prijedlog predstavnika 

privatnih iznajmljivača, raspravljalo o toj temu. Vidjeli smo što su JLS u našem okruženju, odnosno neki 

centri koji su našem rangu što se tiče turističkog prometa, učinili, i nekakav usuglašen je stav da bi se išlo 

maksimalno do 400 kn, što bi bilo maksimalno, s time da bi se radila ona podjela, što imamo i za boravišnu 

pristojbu, znači stari grad, uži dio grada, koji najviše sudjeluje u turističkom kolaču, što se vidi iz brojki, da 

bi tu bilo maksimalni iznos od 400,00 kn, onda bi se smanjivalo. Ta odluka nije stalna, nju GV može svake 

godine mijenjati. Svjesni smo i direktorica TZ je izrazila istu bojaznost koju je vijećnice prije iskazala, da će 

ljudi odjavljivat, da će biti svakojakih mogućnosti i sada da se to napravi, ali se nada da će se tim 

prijedlogom koji će doći na Gradsko vijeće da će većina biti zadovoljna. 

Tajana Grbin navodi da je prije zaboravila reći, ipak u smjeru razmišljanja, Rijeka, Poreč i Umag, ako ima 

tko je u vrhu turističkih rezultata to su onda oni, oni su ostali na 300,00 kn, pa razmislimo onda o nekim 

dugotrajnijim vrijednostima a ne samo o tome koliko sredstva će se dobiti. 

Ivana Klisura Skokandić navodi da su semafori u Žrnovu bili prestali raditi, svakom oblakom ili 

grmljavinom, ali nakon nekog kraćeg vremena to bi bilo riješeno, što ovaj put nije bio slučaj, stoga je bila u 

kontaktu sa zamjenikom gradonačelnika, gdje je rečeno da je to do matične ploče i da će biti riješeno, i to se 

je ovaj put rješavalo preko tri mjeseca, i semafor je proradio prije nekoliko dana, a očito je da je nakon što je 

bilo nekoliko loših dana, ta novopostavljena ploča izdržala, tako da nakon početne pokude, pohvaljuje 

ponovno funkcioniranje semafora, i nada se da je ovim napokon riješen taj ponavljajući problem. Usput a 

povezano sa semaforom, moli bi još jednom, o čemu je više puta razgovarala sa zamjenikom, da se  rasvjeta 

u pothodniku se češće održava, odnosno je potrebno da se te lampe, koje se navodno, trebaju naručivati, 

zamjene s nekim koje su lakše zamjenjive. 

Zamjenik gradonačelnik navodi da su imali problem sa semaforima i obzirom da je nakon 13 godina rada, 

matična ploča izgorila, nije bilo mogućnosti odmah sanirati kvar. Bili smo u dogovoru sa Hrvatskim 

cestama, Ispostava u Dubrovniku, na tjednoj razini, i misli da se je problem riješio sa  kvalitetnijom 

opremom koja je ugrađena. Što se tiče rasvjete, u pothodniku su još iz tog doba montirana rasvjetna tijela, za 

koje KTD Hober, koji održava tu javnu rasvjetu, takve žarulje, i u biti je potrebno zamijeniti kompletna 

rasvjetna tijela sa novom LED tehnologijom, koja zasigurno neće tako izgarati i biti će manji potrošač i više 

će trajati. 

Mirjana Drušković pita gradonačelnika što se točno planira u svezi nedavno objavljenog javnog poziva na 

stranicama Grada Korčule za iskaz uređenja i rekonstrukciju zgrade hotela Mediteran u Račišću, a čiji je 

vlasnik Grad Korčula.   

Gradonačelnik navodi da je na stranicama Grada, na oglasnim pločama, a misli i na Radio Korčuli, je 

objavljen natječaj za iskaz interesa potencijalnih partnera u uređenju tog objekta, a zna se da smo u akciji 

koja je bila prije dvije godine, kupili, odnosno vratili u vlasništvo  za 1,8 milijuna kn objekt hotela u Račišću. 

Imali smo ideja i ljudi su, nekakvi potencijalni investitori, javljali. Znamo svim da imao višegodišnjeg 

zakupnika kojeg smo zatekli u objektu kada smo objekt kupili. Imali smo nekakvih nerijšenh  fianncijskih 

potraživanja sa osnove davanja prema Gradu, kako komunalne naknade, tako i same određivanja najma. To 
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smo i riješili, i možemo reći da je barem iz tog vida objekt je radio legalno. Što se tiče naše želje da se taj 

objekt uredi, da bude, ono što je nekad bio, ponos Račišća, i da se poveća turistička ponuda u samom 

Račišću, što mislimo da je ovaj objekt hotela vrlo važan, dali smo mogućnost, nakon ove sezone, da vidimo 

da li ima potencijalnih investitora koji su zainteresirani, i da vidimo koje bi bile njihove ideje. Kao što se zna 

u Prostornom planu postoji mogućnost i podizanja još jednog kata, visokog potkrovlja i cijelog kata. 

Lokacija je atraktivna. Turistički promet i turistički proizvod Grada i otoka je sve bolji i bolji, rezultati nam 

idu u prilog, i očekuje da ćemo do kraja roka koji je dan, do pola prvog, dobiti i vidjeti kakav je interes 

potencijalnih ulagača u taj naš objekt. 

Stojan Marelić pita gradonačelnika da li se planira i kada krenuti sa završetkom rasvjete u Čari u Zavalatici, 

isto tako i sa vodom, čekaju li se lokalni izbori ili će biti nešto prije. 

Gradonačelnik u odgovoru ističe da se zna da smo puno toga napravili u Čari na što se čekalo dugi niz 

godina i puno je izbora prošlo, i nije to stvar u tome, nego je stvar javne nabave da se dobiju rasvjetna tijela 

da se mogu staviti na stupove koji su napravljeni (postavljeni). Za proširenje u Zavalatici, smo odradili isto 

javnu nabavu za kopanje kanala, širi se mreža javne rasvjete i širi se vodovodna mreža. To je sve onako kako 

smo planirali, u dogovoru sa mjesnim odborom, a zna se da sezona sve duža, ne samo u gradu po brojkama 

koje ima TZ sve duža i duža, i po prvi puta u 2018. godini su privatni iznamljivači pristigli hotele po broju 

noćenja. Isto tako se treba pripremiti, naime, radovi se ne mogu raditi kad nama „šune“...a nada se da će ti 

radovi krenuti odmah po praznicima. 

Ivan Lipanović pita gradonačelnika kakva je trenutna situacija sa Liburnom s obzirom da znamo da je zadnji 

put bilo govora o natječaju, natječaj je prošao, rokovi su prošli, odnosno tko je odabran i da li je sve u redu 

za sada. 

Gradonačelnik navodi da su svi dokumenti javno objavljeni, od samog natječaja pa i odabiru partnera koji se 

javio na natječaj. S obzirom da je iznos koji se partner obvezao uložiti požamašan, to je maksimalno do 9 

milijuna kn, da je projekt dosta zahtjevan, stručne službe su u suradnji s njime pripremile prijedlog ugovora i 

jedan je nacrt dostavljen odabranom partneru i očekujem, da sada kada pošaljemo ispravljeni tj. dorađeni 

prijedlog ugovora, da bi partner mogao u 2019. godini krenuti uređenjem kompletnog prostora (ex)restorana 

Liburna. Uvjeti koje smo ovaj puta dali su dosta zahtjevni i želimo da nam se ne dogodi ono što se dogodilo 

prije prijašnjem zakupcu koji je zbog nekakvih manjkavosti, i možda sve u dobroj vjeri rada koji je bio tamo, 

dogodilo se da nažalost nije dobro ispalo. Misli da za tako vrijedan projekt od 9 milijun kn, da je trebalo i 

stručnim službama da pripremi valjani ugovor, i vjeruje da ćemo do kraja godine taj ugovor i potpisati. 

Ivan Lipanović  zahvaljuje se na odgovoru jer je vidio stavku u proračunu za iduću godinu, od nekih milijun 

kn predviđenih, pa ga je to interesiralo, ali izražava da je sada zadovoljan s odgovorom. 

Gradonačelnik iznosi da je stavka u prijedlogu proračuna za 2019. godinu zato što jer obveza partnera za 

prostore koji su planirani za Radio Korčuli i Gradsku knjižnicu „Ivan Vidali“ dovede do dovršetka, do 

opremanja, onda je na Gradu Korčuli, Radio Korčuli i drugim partnerima da opreme same prostore, zato je ta 

stavka od milijun kn, što je dovoljno za opremanje, prvenstveno Gradske knjižnice. 

Tino Andrijić ističe da želi iskazati jedno svoje lagano ogorčenje kada je došao na sjednicu, nakon toliko 

vremena, i vidio je ove laptope i tablete, te navodi da koliko zna, da smo odlukom o naknadama vijećnika tu 

naknadu sveli na jednu kunu još 2011. godine kada je predsjednik bio g. Krstulović, a to smo uradili u 

dogovoru da smanjimo ogromne troškove tiskanja materijala za sjednice koje su promašivali 200.000 kn u 

mandatu, uz to smo se odrekli naknade i uštedili Gradu Korčuli oko 150.000 kn, i činilo logično i smisleno u 

to vrijeme napraviti tako radikalan korak u smislu informatizacije i modernizacije rada Gradskog vijeća, 

međutim od tada je ta odluka ostala ista, nova odluka se nije donijela, nije se donijela ni posebna odluka o 

nabavi ovih računala. Na posljednjoj sjednici GV kolega Tarle je pitao vezano za ove laptote, odgovoreno 

mu je da će se sastati predstavnici stranaka i sl. i da će se dogovoriti o čemu se radi, o čemu nije imao 

nikakve informacije...Dobio je jedan e-mail 28.10. u kojem ga je tajnica gradonačelnika pitala želi li tablet 

(ili laptop), i sada je vidio da je jedini koji je to napravio, tj. odbio isto. Navodi da sada imamo odluku o 

raspoređivanju sredstava za financiranje političkih stranka i nezavisnih vijećnika,  i za 2017. godinu je dobio 

1.233,00 kn za onih šest mjeseci, a prije tri mjeseca dobio je na njegov privatni žiroračun 2.666,00 kn unatoč 

što nema vijećničku naknadu, što je već dobio privatno 4.000 kn, dok su SDP, HDZ i ostale stranke dobile  

značajno više, ovisno koliko ima tko vijećnika, pa je tako 40.000 kn ove godine isplaćeno strankama i 

nezavisnom (njemu), dok je za prošlu godinu isplaćeno oko 20.000, što je već 60.000 kn, a sada je kupljeno 

10-tak. 12-tak., 13-tak., 15-tak i koliko laptopa koji koštaju bar 4.000 kn, što znači da smo već došli na 

100.000 kn i sada bi se trebali odreći nekakvih, a pita čega će se on odreći, za kupnju nekakvog aparata za 

Dom zdravlja, a mogli smo ih samo u 2018. mogli kupiti tri a ne jedan. Ono što želi reći da se ogromni novci 

troše bez ikakvih normalnih objektivnih razloga, jer danas kome treba laptop za privatan ili profesionalan rad 

taj ga ima, tko ga ne treba ga nema niti će mu trebati niti sad ovaj novi, i ne zna čemu se išlo u ove božićne 
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poklone za gradske vijećnike. Možda će se sada kolege vijećnici ovdje sada na njega naljutiti da zvuči možda 

populistički, ali je činjenica da je samo u 2018. godini 100.000 kn potrošeno na rad ovog Gradskog vijeća, na 

ove dvije-tri stvari koje je spomenu, i sada razmišljamo kako pomoći, dobrotvorni koncerti za ove za one, za 

potrebite, za djecu, za Dom zdravlja itd., a stotine tisuća kn, i ovako i onako ovaj Grad, sada govori o Vijeću 

jer je vijećnik, ali ovaj Grad troši na niz drugih stvari 61.000 kn dnevno a prema predloženom proračunu za 

2019. trošit ćemo 161.000 kn dnevno ako se realizira, i nemamo 13., 10, 15 tisuća kn, i o tome treba danas 

razgovarati. Za ove laptote, ne zna što bi rekao kolegama vijećnicima, neka svako od njih radi što želi ali one 

udruge Korčulansko srce, za 27 djece koja nemaju kompjuter u Korčuli, socijalni slučajevi, u tijeku je akcija 

da se toj djeci osigura prvi kompjuter u životu, a ovo ovdje, je pretpostavlja, svima 10-to, 15-to, 20-to..., što 

potvrđuje da to pretpostavlja... 

Predsjednik Vijeća, kao komentar, navodi, da to što se je isplatilo strankama i njemu kao nezavisnom 

vijećniku je u skladu sa zakonom i u skladu s odlukom koja je donesena na Gradskom vijeću i proračunu. 

Gradonačelnik navodi da ova stavka postoji u proračunu koji je izglasan za 2018. godinu, za informatizaciju 

kako gradske uprave tako i Gradskog vijeća. Isto je bio vijećnik u to vrijeme kada je nekolicina njih imala 

računala na stolu, i istina je, da su se tada dogovorili svi zajedno za vijećnike elektroničku opremu radi 

olakšavanja rada vijećnicima. U sljedećem mandatu, kada je gradonačelnik bio g. Kapelina, a predsjednica 

Gradskog vijeća, gđa Ivona Kapor, isto tako su nabavljena računala a zbog one situacije izvanrednih izbora,  

neki su vijećnici do kraja mandata imali a neki nisu imali laptope i izgubili smo tada tu neku nit koja je bila 

zamišljena još 2009., 2010. godine. Laptopi su sada došli samo zato što je dobavljač, odnosno tvrtka koja se 

bavi i održava informatičku opremu u Gradu Korčuli sada su uspjela obaviti nabavu tih računala. Sredstva  u 

iznosu od 200.000 kn su u gradskom proračunu, dakle, ovo nije nikakav poklon, ovo je nešto što misli da je 

bila obveza, čak ne i njega kao gradonačelnika, nego prema onoj odluci Gradskog vijeća koja se nije 

mijenjala, nego gradskih službi koje su bile tu, i one su trebale na tome inzistirati jer je to odluka Vijeća i ta 

se je odluka Vijeća morala poštivati, i ovo je samo ispunjavanje odluke Vijeća, i Vijeće je može promijeniti i 

ona će biti kako Vijeće odluči. 

Tino Andrijić navodi da u toj odluci ne piše da će se kupiti svakom mandatu vijećnicima laptop, piše samo 

da je na njegov amandman, koji je glasio da se gradskim vijećnicima smanji naknada sa 350.00 kn na jednu 

kunu, a to je zato što je zakon tjerao da bude naknada pa smo je smanjili na jednu kunu. Slaže se s 

gradonačelnikom, to je u proračunu i sve to skupa stoji, ali misli da nije zaista nigdje rečeno niti je obveza 

ikog da se automatizmom da se takva odluka provodi, tim više što je dva mjeseca kolegi Tarli rekli da će se 

naći s predsjednikom Vijeća i predstavnicima stranka i da će se razgovarati o ovome a za taj dogovor i 

sastanka ne zna, pa bi molio ako je moguće da mu se kaže kada je to dogovoreno i tko je bio na tom sastanku 

i zašto. 

Gradonačelnik navodi da dogovor tada koji je bio tada, bili su obaviješteni svi vijećnici o namjeri shodno 

traženju vijećnika Tarla na „Aktualnom satu“ kada je bilo na Vijeću, a stvar je vrlo jednostavna. Mi smo 

imali, a imamo i danas, takve dokumente takve veličine da jednostavno za njega je sramota da se moraju 

printati, a to je bila strategija razvoja turizma i to je bila strategija razvoja Grada a danas u ovim materijalima 

imamo procjenu rizika i zaštitu spašavanja, te misli da je za nas sramota da se takvi dokumenti printaju, i bila 

je namjera da u ovom mandatu, koji je donio takve važne dokumente, da ih imamo, i da svaki vijećnik, 

prema svom afinitetu, da koristi to računalo...Što se tiče bilo kakve, nije bilo do sada nijedna humanitarna, 

odnosno bilo koja inicijativa prema Gradu, a još uvijek imamo proračun koji se dobro punio, imamo 

proračunske zalihe i imamo novce i možemo isfinancirati sve što je planirano u našem proračunu i što 

Gradsko vijeće donese, i za sada smo u takvoj situaciji da možemo. Ni jedna udruga, nitko tko se javio u 

Gradu, gradsku službu, njemu direktno ili bilo preko koga, nije se do sada dogodilo da Grad nije sudjelovao 

u tome. A nekad smo na razini Županije inicijatori i prvi  smo rješavali takve stvari, tako da što se toga tiče 

nije baš takva situacija, i misli da vijećnici svojim radom zaslužuju da uz ovakvo jedno računalo, a nije 

cijena koju je vijećnik rekao (manja), olakšavaju rad i  puno bolji će biti rad i bolje će se pripremati za 

sjednice Gradskog vijeća.  

Ante Tvrdeić pita zamjenika gradonačelnika, a u svezi da je prije par mjeseci na zahtjev MO Pupnat i MO 

Žrnovo, Grad Korčula podnio zahtjev Hrvatskim vodama za sanaciju dviju lokava, Gornji Močin Dolac u 

Žrnovu i lokva Rušćina u Pupnatu, da su radovi na uređenju tih dviju lokava u tijeku, kada će radovi biti 

gotovi i što planira. 

Zamjenik gradonačelnika u odgovoru ističe, da je on kao i član Lovačke udruge Kamenjarka (Korčula) imali 

su dosta problema proteklih godina sa održavanjem lovno gospodarskih objekata, i isto tako imali su 

zahtjeve mjesnih odbora za pokretanjem pomoći za održavanjem takvih objekata, i u biti  sve lokve, koje su 

na području Grada Korčule i koje su u vlasništvu  države ili Grada, namjeravamo prijaviti Hrvatskim vodama 

za održavanje. U ovoj godini 2018. godini, dogovoreno je sa Hrvatskim vodama da se uredi, kako je vijećnik 
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spomenuo, lokva na Gornji Močin Dolac (kraj ranča „Maha“) i Rušćinu u Pupnatu (zapadni ulaz u Pupnat), a 

radovi su u završnoj fazi, ali zbog kišnih dana koji su bili ovih dana, ti radovi neće biti završeni do kraja ove 

godine kako su planirani nego će se nastaviti dogodine. Uz to je planirano da se dogodine predaju Hrvatskim 

vodama sve lokve na području Grada Korčule jer u biti je izrađen registar svih lokava sa pristupnim 

putevima, i uz dogovor sa Hrvatskim vodama dalje ćemo održavati sve lokve ali po načelu područja koje nije 

pokriveno lokvama, znači, one dijelove gdje trenutno nema u blizini lokava, da bi takvim pristupom i 

poboljšali i olakšali da nam veće područje bude pokrivenom sa vodom. 

Mario Reić navodi da imamo stranice Grada Korčule koje se masovno prate na fejsu i sada je jedna 

aktualnost, a to je Rampada, iza grada Korčule, gdje je kula Kanavelić, gdje imamo jednu veliku hrpu otpada 

koja se smanjuje a koja se opet puni, što mu je razumljivo jer je vrijeme radova i da je to interesu grada, 

međutim, da li ta hrpa u ovom blagdansko vrijeme može biti veća ili manja, ali je očito da u ovo blagdansko 

vrijeme to smeta velikom broju ljudi koji se oglašavaju na toj stranici, ujedno nastavlja dalje, a odnosi da je 

stara gradska jezgra svima nama važna i draga, pitanje standardizacije gradske oprema, kada ćemo tražiti 

odgovore od trenutka do trenutka, pa pita gradonačelnika kada će se izraditi ili je možda u radu dokument, 

akt, plan gospodarenja starom gradskom jezgrom. 

Gradonačelnik u odgovoru ističe da smo na Rampadi, na traženje izvođača radova na Gradskom muzeju, 

dozvoli mu da ima prostor za privremeno deponiranja onog materijala koji se treba iznijeti iz Gradskog 

muzeja ali nismo mu u svakom slučaju dopustili da ovoliko dugo vremena to stoji. Tri puta smo tražili od 

izvođača s kojim je dogovoren posao, da očisti šut i sve stare grede, i svakako smeće koje ej sada na 

Rampadi, i obećano je da će do nedjelje sve to biti očišćeno. Gradski muzej je prevažan projekt da mi ne bi 

izlazili u susret izvođaču, a zna se da smo i na prostoru Puntina dali jedna prostor za odlaganje građevnog 

materijala jer nemamo druge mogućnosti u gradu, ali ovo je sada malo prevršilo vrijeme i nada se da će se 

nakon naših upozorenja, do nedjelje prostor Rampade očistiti, a onda po potrebi ako se bude nešto trebalo 

iznijeti iz Gradskog muzeja da se u roku dan-dva to i odnese...Što se tiče pitanja za dokument, strateški 

dokument za Grad Korčulu, nažalost, nismo ga nikad imali, a to je plan upravljanja starom gradskom 

jezgrom. U sklopu projekta „Južnog zida“ mi smo ubacili izradu i tog dokumenta. Misli da je javna nabava 

odrađena od strane KORA-e, te bi se u prvom mjesecu krenulo sa izradom tog strateškog dokumenta. Radit 

će se sa svim dionicima, kako turizma, tako i sa svim stanovnicima, zainteresiranim stranama u Korčuli, a 

isto tako smo tako radili strategiju razvoja turizma, kao i strategiju razvoja Grada, i misli, za napomenu, su 

jučer na Turističkom vijeću, Skupštini TZ, dobili pohvale da je strategija razvoja turizma dobar dokument i 

da se po njemu može raditi, a što je još važnije, da ono što  smo zacrtali u tom dokumentu se provodi i  

rezultati su takvi. Nada se da ćemo do ljeta imati isto tako važan strateški dokument o planu upravljanja 

starom gradskom jezgrom i da  ćemo po tom planu, raditi na dobrobit sviju nas, a i naših gostiju. 

Vinka Lozica pita gradonačelnika da li je svjestan u koliko se problematičnom pravnom statusu nalazi Dječji 

vrtić u Korčuli, kako to planira riješiti, i s obzirom da vidi da je predviđena rekonstrukcija Dječjeg vrtića, na 

što se to odnosi, i kako ćemo to rješavati s obzirom na to zemljišno-knjižno pitanje. 

Gradonačelnik navodi da je upoznat sa stanjem u kojem je Dječji vrtić, tako je stanje i s Osnovnom školom 

(Petra Kanavelića). U jednom vremenu kada se je to moglo elegantno izgraditi a ne misliti na 

budućnost...misli da neće biti problematično za rješavanje, odnosno to rješavamo, znači pročelnica M. Burica 

Žuvela, je upoznata s tim, znamo da je nekoliko puta da se taj problem riješi a za sada još nije. Misli da je 

završen i projekt za gradski vrtić u Korčuli za njegovu modernizaciju pa se nada da će se onda riješiti i to 

pitanje Vrtića. Zna, niej pravnik, ali je upoznat sa time što i kako je, ali nažalost u današnjem vremenu, čim 

se dotičemo imovinsko-pravnih odnosa, onda je to veliki problem, i za sada nismo imali uspjeha u Vrtiću, 

nekoliko puta smo to imali to kao priroritet, ali jednostavno se nije uspjelo napraviti ništa puno. Što se tiče 

sredstva, sredstva smo dobili iz Ministarstva za demografiju...gdje smo se javili na projekt, i sutra je 

(pripremni) sastanak i kreću radovi na uređenju dječjeg igrališta za koje smo dobili sredstva te se nada, ako 

ne kompletu, sada, onda malo po malo rješavati, isto tako se nada da ćemo u nekakvom doglednom i 

prihvatljivom vremenu riješiti imovinsko-pravne odnose. 

Vinka Lozica navodi da je ovakav odgovor dosta generaliziran, dakle ono što nju muči u tom, razgovarala je 

i sa stručnim službama o tom pitanju, zemljište gradskog vrtića nije gradsko, nije vrtića, nije školsko, nego je 

u vlasništvu privatne osobe. Misli da bi se tom vrtiću trebalo posvetiti puno više pažnje. Razgovarali smo i o 

mogućnosti da ovaj Grad napravi nekakvu pronatalitetnu politiku i strategiju. Prostora ima za proširenje 

kapaciteta vrtića i treba razmisliti o tom projektu da li to dovoljno, taj projekt koji postoji,  i treba razmisliti 

da treba urediti hortikulturni krajobraz, treba  onu ruševinu koja uz put riješiti, u čijem je to vlasništvu, gdje 

je granica sa susjedima, i tako dalje i tako bliže, i misli da Dječji vrtić mora biti prioritet, jer je 

podkapacitiran, zgrada je u lošem stanju,  i to uređenje dječjeg igrališta, to je sramota da se do sada to nije 

napravilo, ono što misli, da gradonačelnik mora staviti taj Dječji vrtić na vrh prioriteta. 
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Darko Tarle navodi da se je na prošlom Gradsko vijeću donijela odluka da se ide u izradu UPU-a Ekonomija, 

pa pita gradonačelnika da li se nešto u tom smislu radi, koji su objektivne rokovi za završetak tog projekta, a 

to pita iz razloga zašto se trenutačno u „Balonu“ održava malonogometni turinir, kojim ima i humanitarni 

karakter, a pozvao bi gradonačelnika da dođe malo tamo da se malo „smrzne“ i da vidi  u kojem je stanju taj 

objekt..., koji se u osnovi ne može koristiti...odnosno da da svoje mišljenje o tome da li će se dogodine, 

konkretno, pokušati nešto napraviti u tom objektu što se tiče grijanja objekta („Balona“). 

Gradonačelnik navodi, kao što je vijećnik naveo, da smo (Grad) krenuli  izradu UPU-a „Ekonomija“. To je 

jedini prostor, za sada, koji je skoro u 100%-nom vlasništvu Grada Korčule, gdje Grad Korčula može 

planirati po njemu vrlo bitne, projekte i prostore, a velikom mu je zadovoljstvo da ćemo u ovoj godini, za 

nekakvih 6 mjeseci, imati taj UPU i da ćemo moći krenuti sa gradnjom, odnosno ono što planiramo tom 

UPU-u da se što prije i ostvari. Kao što se vidjelo, po prvi puta u Gradu Korčul, nakon dugo vremena se 

grade stanovi koji će biti društveno poticajni, znači POS-vi stanovi, idejno rješenje je već gotovo, razgovori 

sa Ministarstvom graditeljstva su završeni, pripremit će se kroz prvi mjesec i upitnike za potencijalne 

zainteresirane, prema pravilima APN, raspisat ćemo jedan pozivni natječaj da vidimo koliki je interes. U 

idejnom rješenju, kojeg imamo za te POS-ove stanove, imamo 32 stana a moguće da bude 28 stanova 

ukoliko bude više obitelji s više djece. I pored toga je i napravljen, u suradnji sa Kineziološkim fakultetom u 

Zagrebu, za njihov centar za vodene sportove, gdje se planira da se ima i učionice i 70-tak smještajnih 

jedinica koje ne bi koristili ne samo studenti i, što bi bio, po njemu jedan veliki uspjeh, ako uspijemo to 

odraditi, da imamo visoko školska društva koja će dolaziti i koristiti taj budući sportski centar, moći tamo i 

boraviti. Ponavlja još jednom, da što se tiče UPU-a, da ćemo za nekakvih 6 mjeseci ga imati, a ove nekakve 

pripreme koje treba odradit ćemo pripremiti tako da ne gubimo vrijeme kada se poslije donese UPU. Što se 

tiče „Balona“, navodi da je, što misli, čak godinu, dvije, dobio od ravnatelja „Športskih objekta“, g. 

Antunovića, jedno njihovo rješenje, gdje je, ako se sjeća, podizačima topline, rješavala ta problematika u 

„Balonu“, za koji zna da je u ovom zimskog periodu neiskoristiv. Misli da se radilo se o cifri cca 500.000 kn, 

a ni to ne bi bio problem, a za informaciju sam Grad će financirati sa 500.000 kn izmjenu krova na sportskoj 

dvorani, i to nije nekakvi veliki financijski „zalogaj“ za nas (Grad), ali je problem u tome što je objekt 

nelegalan, objekt nije u vlasništvu Grada, i ako bi Grad to napravi, onda bi netko od vijećnika, novinara, 

nekih viših istanci, pitati njega zašto je uloženo toliko novaca u tuđu nekretninu...naša je zemlja a objekt je 

tuđi, onda imamo problem kako bi se to tumačilo...On će sa ravnateljem, sa korisnicima „Balona“ i sa našim 

partnerom, Kisik d.o.o. iz Orebića, probati iznaći nekakvo, ne toliko skupo rješenje koje bi zadovoljavalo 

potrebe i omogućilo normalno korištenje jednog takvog objekta. Planirano na ovom sportskom djelu i 

dvoranu, ali to su  iznosi negdje približno kao što je bazen, a to je negdje do 30-tak milijuna kn za jednu 

takvu, trodijelnu, dvoranu, prema tome ne gaji iluzije da mi to možemo bez nekakvog ozbiljnog partnera to  

rješavati u tako skorom roku ali ćemo odraditi ove predradnje, za što misli da onda kada papirnato to 

riješimo, da će onda doći prilika da se jedan takav prevažan objekt za Grad i otok Korčuli i izgradi. 

Tajana Grbin prije pitanja osvrće na postavljeno pitanje vijećnika g. Reića, da se što prije rasčisti ono 

odlagalište, za što smatra da bi bilo puno oštrija nego vijećnik, a smatra da bi bilo potrebno nešto dodatno 

reći. To smetište je nužno potrebno i bit će potrebno i treba inzistirati, i to čvrsto inzistirati, da ne bude 

odlagalište, nego da se svakodnevno ili baren svakih nekoliko dana odnese, jer sada pogotovo u ovo 

blagdansko vrijeme, kada su svakojaka događanja, i koncentracija je ljudi i na Plokati i ulazu u grad, i našem 

klizalištu, ali ne može biti centar događanja samo to, jer sama što „capneno“ malo dalje, dođemo na najljepšu 

šetnice našeg grada koje je katastrofalnom stanju, ne samo zbog tog smetlišta, nego zbog ostalog, i ono što su 

ugostitelji ostavili iza svoje sezone je najvjerojatnije rezultat našeg novog pravilnika o komunalnom redu, 

koji je smišljen jako dobro, međutim tamo sigurno stoji da se ne radi (samo) o skidanju inventara i skidanju 

podesta nego i odnošenju i dovođenja tog prostora ne nekakav prihvatljiv izgled. Može se na prste koliko je 

ljudi, vlasnika, ostavilo onako kako je to zamišljeno. Ne može se skinuti podest i one sve one grede ostaviti 

na sredini ili uz kuću itd.  

Naglašava da je ovo nije bilo pitanje već sugestija, a pitanje je da li se planira i kada bi moglo biti proširenje 

groblja u Korčuli. 

Gradonačelnik navodi da je vijećnica dobro primijetila, naše nove odluke o komunalnom redu, naši ugovori 

koje svi ti ugostitelji imaju će dovesti prostor u Šetalištu Petra Kanavelića, i van sezone, u zadovoljavajući 

izgled. Mi smo kao gradska uprava, i komunalni redari, ostavili smo im malo više malo vremena jer je prva 

sezona i što je bilo malo više kiše...Do kraja godine ćemo im gledati kroz prste, a po Novoj godini, po 

ugovoru o (zakupu) javnoj površini sve ono što se nalazi na javnoj površini, će platiti, u 50-tnom iznosu za 

ono vrijeme kada ne rade, a svi koji rade cijelu godinu, mogu koristiti 6 mjeseci besplatno, a to Grad Korčula 

ima od kada smo počeli davati javne površine, a Grad Dubrovnik još to nije uveo. Dakle, svi koji rade cijelu 

godinu imaju 6 mjeseci besplatno javnu površinu a ovi koji ne radu (cijelu godinu), ostavili smo im ove 
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godine malo duži period, sezona je bila do početka 11-tog mjeseca, te smo mislili da  su dva mjeseca bila 

dovoljna da se te javne površine dovedu do prvobitnog stanja. Po Novoj godini, blagdana Tri kralja, 

komunalni redari će ići, prvo sa opomenama, a nakon toga će ići zaduženja prema potpisanim ugovorima, pa 

onda dogodine, odnosno na početku sezone,  ako ne budu podmirili taj dug, neće imati javne površine..pa će 

se vidjeti,... potpisani su ugovori, na prijedloge ugovora nitko se nije bunio, prema tome sve je jasno... 

Što se tiče proširenja groblja u Korčuli, to je gorući problem ne samo za groblje u Korčuli, nego sa svim 

našim grobljima. U gradu Korčuli se stalo, opet, zbog imovinsko-pravnih odnosa jer je u prijašnjim 

proširenjima groblja, u tri navrata, početkom 2000-tih, došlo do malih nespretnosti sa otkupom zemljišta i 

nije sada lako u tim parcelama, gdje su se izmijenili nekakvi vlasnici, nakon smrti, nakon nasljedstva, vidjeti 

kome se je platilo, da li je to stvarno, što je malo komplicirano, ali se nada da će se i to kroz proljeće, 

najkasnije, KTD Hober raspisati natječaj jer je interes u gradu ogroman, planirano je nekakvih 70-tak 

grobnih mjesta, da su svi kaparani, tako da je već ono što je planirano već popunjenjo.. Ista nam je situacija i 

Pupnatu, ista je situacija u Žrnovu, gdje smo otkupili zemljište, u Čari smo isto otkupili zemljište, u Pupnatu, 

Knežama i Račišću, ćemo gledati po ovom novom zakonu o komunalnim objektima mogućnost da nam RH 

ustupi svoje površine, što se za groblja može tražiti, i onda ćemo imati čistu mogućnosti, svugdje gdje se 

ukaže potreba, da KTD Hober vodi, a ne mjesni odbori, proširenje i upravljanje tim procesom. Nada se da će 

do proljeća krenuti radovi na groblju u Korčuli, a misli da bi se i Žrnovu, jer smo otkupili jedan dio, moglo 

početi sa radovima. 

Mirjana Blitvić navodi da se je u prošloj godini kupoprodajom riješilo vlasništvo groblja u Čari a ovu godinu 

se riješila mrtvačnica, što je za svaku pohvalu, međutim ostale su stare navike određene grupe mještana  koji 

i danas koriste groblje kao otkupnu stanicu za vrijeme berbe grožđa, što je jako ružna slika za takvo mjesto, 

pa pita zamjenika gradonačelnika da li se namjerava postaviti znakovi ograničenja prometovanja, kako je to 

napravljeno u Korčuli i kako bi komunalno redarstvo moglo uredovati. 

Zamjenik gradonačelnika u odgovoru ističe da zna za taj problem, za što je malo grubo rečeno, da je na 

groblju otkupna stanica u doba prodaje grožđa, i sigurno je da ćemo dovesti to u red s obzirom da je to 

gradska zemlja, da se to riješi, da se to više ne događa, jer stvarno misli da to nije prikladno mjesto da se na 

tom mjesto to obavlja, i već je dobio i naputak od mjesnog odbora da to riješimo da se to dalje ne događa. 

Marija Šegedin svoje pitanje vezuje za zemlju koju Grad ima kraj OŠ Petra Kanavelića i Srednje škole, te 

ističe da je pitanju, da tamo svaki dan roditelji ostavljaju svoju djecu, popnu se na onaj dio kraj trafo stanice 

(TS) i kada se vraćaju u rikverc, obično prolaznici koji obično tamo idu u školu, a to su uglavnom djeca, su u 

opasnosti. Poznato joj je da je bio neki dogovor između Grada i OŠ i Tommya, kad se radio, da bi se na tom 

dijelu napravio nekakav kružni tok oko TS. Nije joj jasno, a razgovarala je i s ravnateljem škole i s 

predsjednikom gradskog kotara, zašto se taj projekt ne realizira a imamo nekakvi idejni projekt, jer obično 

mi rješavamo problem kad se nešto dogodi a tad je već kasno, i ne vidi razloga zašto se to ne bi napravilo. 

Gradonačelnik navodi da je ova tema bila nekoliko puta i na roditeljskom vijeću u Osnovnoj školi, a nikada 

se nije razmatralo da se ide okolo TS nego ta TS jednostavno tamo nije trebala biti, to je najveći problem 

cijeloga projekta i to stopira prometno rješenje. Znamo da  se radi o najvećoj okuci u gradu možda i gora 

nego okuka kod Jukića jer nema preglednost kao što imamo na okuci kod Jukića i da bi tamo sa onako 

pozicioniranom, pametnoj, lijepo, u prostoru, odmah da bude kada se dođe u grad, ova TS tamo na prvi 

pogled, da nismo imalo tamo pozicioniranu, da je bila možda negdje u objektu ili negdje drugdje mogli smo 

to riješiti već odavna. Imali smo 3-4 projekta i 3-4 idejna rješenja, i nije to problem, možemo i to napraviti 

ali moramo misliti što i kako tamo napraviti. Tamo je staza kojom se ide prema Vrtiću, prema Vodovodu. 

Imali smo jednu ideju, još prošle godine, nažalost nismo imali vremena je realizirati, osmisli smo jedno dosta 

pametno rješenje, da one stepenice koje idu prema Vodovodu, da ih stavimo paralelno sa cestom Put sv. 

Luke i da idu ovamo do TS i jedne stepenice da se spuštaju uz TS dole na nogostup a druge da idu gore gdje 

je rampa za ulaz u Tommya, da bi tamo imali direktno mogućnost na onu taracu izlazak na one skale koje se 

sada za penjanje na one glavne stepenice u Tommy centar nego one bočne koje isto izlaze gore na Put sv. 

Luke, i onda bi imali  rješenje za pješake i imali bi onu cijelu površinu da je rješimo kako spada. Prometno je 

dosta složeno, ulazak, izlazak, zna se da naša djeca, odnosno roditelji koji dolaze autima, svi dolaze, 90% 

njih, dolaze iz pravca prema gradu...kad se ide iz pravca prema gradu mora se prijeći preko suprotne trake da 

bi se došlo tamo...To prometno rješenje koje je on vidio u tim projektima sa onako postavljenom TS nije bilo 

izvodivo. Malo ćemo to malo modificirati te misli čak da ne bi trebalo biti nikakvog problema s obzirom da 

sa ŽUC-om imamo dogovor da do sezone naprave ugibalište za autobuse na groblju i nastavak nogostupa od 

groblja do Jukića, pa ćemo vidjeti da to možda i ovo ubacimo u to. Svjesni smo pozicije naše škole i da je 

sada takva situacija da se pazi, da se ne vozi brzo, pogotovo kad smo zajedničkom akcijom OŠ i SŠ i Grada 

zabranili ulazak na onaj parking i samo osobe sa posebnim potrebama mogu tamo ulaziti, i to je sada u redu, 
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a ovo bi mogli malo intenzivirati s obzirom da imamo dosta tih radova iste vrste, znači, uređenje parkirališta, 

uređenja cesta, pa onda da kroz taj neki brzi projekt da to probamo sa izvođačima riješiti. 

Marija Šegedin se zahvaljuje na odgovoru i naglašava, kao što je prije rekla, da tamo dnevno na stotinu djece 

prolazi, i da je ovo jako ozbiljan  problem, a neki dan je bila svjedokom kada jedan roditelj (skoro) nije 

pokupio dvoje djece, koje naravno, vjerojatno ih nije  vidio iz svog automobila, te očekuje da se to što prije 

riješi, jer krenulo je loše vrijeme a roditelji pokušavaju što bliže školi ostaviti svoju djecu. 

 

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 

Darko Tarle, kao predsjednik Odbora za Statut i Poslovnik, iznio je ispred Odbora zaključak Odbora da je 

13. sjednica sazvana sukladno Statutu i Poslovniku i da se o predloženim točkama dnevnog reda može 

raspravljati. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Tajana Grbin, Marija Šegedin i Tino Andrijić  te gradonačelnik. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je na glasovanje predloženi dnevni red na glasovanje, 

koji je glasio: 

1. Usvajanje zapisnika sa 12. sjednice Gradskog vijeća 

2. Konačni prijedlog odluke o izmjenama i dopunama proračuna Grada Korčule za 2018. godinu 

3. Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa održavanja objekata i uređaja komunalne   

    infrastrukture na području Grada Korčule za 2018. godinu 

4. Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa gradnje objekata i uređaja komunalne   

    infrastrukture na području Grada Korčule za 2018. godinu 

5. Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa javnih potreba u kulturi Grada  Korčule  

    za 2018. godinu  

6. Konačni prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba Grada Korčule u tehničkoj   

    kulturi za 2018. godinu 

7. Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa javnih potreba Grada Korčule u športu za   

    2018. godinu  

8. Konačni prijedlog proračuna Grada Korčule za 2019. godinu 

9. Konačni prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Korčule za 2019. godinu 

10. Konačni prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada    

      Korčule za 2019. godinu 

11. Konačni prijedlog programa gradnje komunalne infrastrukture na  području Grada Korčule   

      za 2019. godinu 

12. Konačni prijedlog programa javnih potreba Grada Korčule u kulturi za 2019. godinu 

13. Konačni prijedlog programa javnih potreba Grada Korčule u tehničkoj kulturi za 2019.  

      godinu 

14. Konačni prijedlog programa javnih potreba Grada Korčule u športu za 2019. godinu 

15. Kupnja nekretnine označene kao zk.č.br. 979 ZGR, površine 800 m², upisana u z.k.ul. 1402    

      k.o. Korčula (zgrada „Žuva“ na Domiču) 

16. Konačni prijedlog odluke o donošenju Procjene rizika od velikih nesreća za Grad Korčulu 

17. Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule za 2018. godinu 

18. Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule u 2019. godini 

19. Odobrenje lokacije za trgovinu na malo putem automata. 

Dnevni red usvojen je većinom glasova (13 „za“, 1 „protiv“). 

 

1. TOČKA – Usvajanje zapisnika sa 12. sjednice Gradskog vijeća 

U raspravi je sudjelovala vijećnica Tajana Grbin. 

Zapisnik sa 12. sjednice Gradskog vijeća usvojen je većinom glasova (8 „za“, 5 suzdržanih). 

 

2. TOČKA – Konačni prijedlog odluke o izmjenama i dopunama proračuna Grada Korčule 

                       za 2018. godinu 

Ivana Klisura Skokandić, kao predsjednica Odbora za proračun i financije, iznijela je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Grada Korčule 

za 2018. godinu te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje.  

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga odluke o izmjenama i dopunama Proračuna Grada Korčule za 

2018. godinu, podnio je gradonačelnik, kao predlagač. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Tajana Grbin, Vinka Lozica, Marija Šegedin, Tino Andrijić, v.d. 

pročelnica Bernarda Tomić, te gradonačelnik. 
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Repliku su imali vijećnici Tajana Grbin (na izlaganje gradonačelnika), Marija Šegedin (na izlaganje 

gradonačelnika) i Vinka Lozica (na izlaganje gradonačelnika). 

Na traženje kluba SDP/HSU održana je stanka, od 19.25 do 19.35 sati. 

Nakon stanke u nastavku rasprave sudjelovali su vijećnica Vinka Lozica, u ime kluba SDP/HSU, i 

predsjednik Vijeća. 

U 19.41 sati sjednicu su napustili vijećnici Stojan Marelić, Vinka Lozica, Tajana Grbin, Marija Šegedin i 

Ivan Lipanović. 

Nakon napuštanja sjednice od strane navedenih vijećnika, pristupilo se ponovnom utvrđivanju kvoruma, i 

utvrđen je kvorum od 9 vijećnika te je nastavljena sjednica. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Konačni prijedlog odluke o izmjenama i dopunama 

Proračuna Grada Korčule za 2018. godinu, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog odluke izmjenama i dopunama Proračuna Grada Korčule za 2018. godinu, kako je 

predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (8 „za“, 1 „protiv“). 

 

3. TOČKA –  Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa održavanja objekata i   

                        uređaja komunalne infrastrukture na području Grada Korčule za 2018. godinu 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga programa o izmjenama Programa održavanja objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture na području Grada Korčule za 2018. godinu podnio je v.d. pročelnika Ivan Blitvić, 

u ime gradonačelnika, kao predlagača. 

U raspravi je sudjelovao vijećnik Darko Tarle. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Konačni prijedlog programa o izmjenama 

Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Grada Korčule za 2018. 

godinu, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa održavanja objekata i uređaja na području Grada 

Korčule za 2018. godinu, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (8 „za“, 1 

„protiv“). 

 

4. TOČKA – Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa gradnje objekata i   

                uređaja komunalne infrastrukture na području Grada Korčule za 2018.   

                godinu 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga programa o izmjenama Programa gradnje objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture na području Grada Korčule za 2018. godinu podnio je v.d. pročelnika Ivan Blitvić, 

u ime gradonačelnika, kao predlagača. 

U raspravi je sudjelovao vijećnik Ante Tvrdeić (u ime kluba HDZ/ HSS/HSP AS/HSLS). 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Konačni prijedlog odluke o izmjenama Programa 

gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture Grada Korčule za 2018. godinu, u tekstu kako je 

predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

na području Grada Korčule za 2018. godinu, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom 

glasova (8 „za“, 1 „protiv“). 

 

5. TOČKA –  Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa javnih potreba u   

                 kulturi Grada Korčule za 2018. godinu  

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga programa o izmjenama Programa javnih potreba u kulturi Grada 

Korčule za 2018. godinu, podnio je gradonačelnik, kao predlagač. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Mirjana Blitvić i Darko Tarle te gradonačelnik. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Konačni prijedlog programa o izmjenama 

Programa javnih potreba u kulturi Grada Korčule za 2018. godinu, u tekstu kako je predložen u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa javnih potreba u kulturi Grada Korčule za 2018. 

godine, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (8 „za“ 1 „protiv“). 

 

6. Konačni prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba Grada Korčule u tehničkoj  

kulturi za 2018. godinu 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga programa o izmjeni Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi 

Grada Korčule za 2018. godinu, podnio je gradonačelnik, kao predlagač. 

Rasprave nije bilo. 
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Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Konačni prijedlog programa o izmjeni Programa 

javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Korčule za 2018. godinu, u tekstu kako je predložen u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog programa o izmjeni Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Korčule za 

2018. godine, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (8 „za“, 1 „protiv“). 

 

7. TOČKA – Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa javnih potreba Grada   

                       Korčule u športu za 2018. godinu 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga programa o izmjenama Programa javnih potreba u športu Grada 

Korčule za 2018. godini, podnio je gradonačelnik, kao predlagač.  

U raspravi su sudjelovali vijećnici Darko Tarle, Ivana Klisura Skokandić i Tino Andrijić te gradonačelnik. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Konačni prijedlog programa o izmjenama 

Programa javnih potreba u športu Grada Korčule za 2018. godinu, u tekstu kako je predložen u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog programa o izmjenama Programa javnih potreba u športu Grada Korčule za 2018. 

godinu, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (8 „za“, 1 „protiv“). 

 

8. TOČKA – Konačni prijedlog proračuna Grada Korčule za 2019. godinu 

Ivana Klisura Skokandić, kao predsjednica Odbora za proračun i financije, iznijela je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog proračuna Grada Korčule za 2019. godinu te da 

se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje.  

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga proračuna Grada Korčule za 2019. godinu podnio je 

gradonačelnik, kao predlagač. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Ante Tvrdeić (u ime kluba HDZZ/HSS/HSP AS/HSLS), Ivana Klisura 

Skokandić, Tino Andrijić i Ivona Kapor te gradonačelnik. 

Repliku je imao vijećnik Tino Andrijić (na na izlaganje vijećnice I. Kapor i gradonačelnika) 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Konačni prijedlog proračuna Grada Korčule za 

2019. godinu, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog proračuna Grada Korčule za 2019. godinu, kako je predložen u radnom materijalu, 

usvojen je većinom glasova (8 „za“, 1 „protiv“). 

Na određenje predsjednika Vijeća, održana je stanka, od 20.55 do 21.05 sati.  

 

9. TOČKA – Konačni prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Korčule za 2019.   

                       godinu 

Ivana Klisura Skokandić, kao predsjednica Odbora za proračun i financije, iznijela je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži Konačni prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Korčule 

za 2019. godinu te da se Gradskom vijeću predloži njegovo usvajanje.  

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga odluke o izvršavanju Proračuna Grada Korčule za 2019. godini 

podnio je gradonačelnik, kao predlagač. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Konačni prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna 

Grada Korčule za 2019. godinu, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Korčule za 2019. godinu, kako je predložen u 

radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (8 „za“, 1 „protiv“). 

 

10. TOČKA – Konačni prijedlog program održavanja komunalne infrastrukture na području   

                         Grada Korčule za 2019. godinu 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga programa održavanja komunalne infrastrukture na području 

Grada Korčule za 2019. godinu podnio je v.d. pročelnika Ivan Blitvić, u ime gradonačelnika, kao predlagača. 

U raspravi je sudjelovao vijećnik Darko Tarle te gradonačelnik. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Konačnog prijedlog programa održavanja 

komunalne infrastrukture na području Grada Korčule u 2019. godini, u tekstu kako je predložen u radnom 

materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog programa održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Korčule u 2019. 

godini, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (8 „za“, 1 „protiv“). 
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 11. TOČKA – Konačni prijedlog programa gradnje komunalne infrastrukture na području   

                                      Grada Korčule za 2019. godinu 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga programa gradnje komunalne infrastrukture na području Grada 

Korčule u 2019. godini podnio je v.d. pročelnika Ivan Blitvić, u ime gradonačelnika, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Konačni prijedlog programa gradnje komunalne 

infrastrukture na području Grada Korčule u 2019. godini, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na 

glasovanje. 

Konačni prijedlog programa gradnje komunalne infrastrukture na području Grada Korčule u 2019. 

godini, kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (8 „za“, 1 „protiv“). 

 

 12. TOČKA – Konačni prijedlog programa javnih potreba Grada Korčule u kulturi za 2019.   

                                      godinu 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga programa javnih potreba u kulturi Grada Korčule za 2019. 

godinu podnio je gradonačelnik, kao predlagač. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Konačni prijedlog programa javnih potreba u 

kulturi Grada Korčule za 2019. godinu, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog programa javnih potreba u kulturi Grada Korčule za 2019. godinu, kako je predložen u 

radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (8 „za“, 1 „protiv“). 

 

13. TOČKA - Konačni prijedlog programa javnih potreba Grada Korčule u tehničkoj kulturi   

                        za 2019. godinu 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Korčule za 

2019. godinu podnio je gradonačelnik, kao predlagač. 

U raspravi je sudjelovao vijećnik Darko Tarle. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Konačni prijedlog programa javnih potreba u 

tehničkoj kulturi Grada Korčule za 2019. godinu, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na 

glasovanje. 

Konačni prijedlog programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Korčule za 2019. godinu, kako je 

predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (8 „za“, 1 „protiv“). 

 

 14. TOČKA – Konačni prijedlog programa javnih potreba Grada Korčule u športu  

                                      za 2019. godinu 
Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga programa javnih potreba u športu Grada Korčule za 2019. godinu 

podnio je gradonačelnik, kao predlagač. 

U raspravi su sudjelovali vijećnik Darko Tarle te gradonačelnik. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Konačni prijedlog programa javnih potreba u 

športu Grada Korčule za 2019. godinu, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog programa javnih potreba u športu Grada Korčule za 2019. godinu, kako je predložen u 

radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (8 „za“, 1 „protiv“). 

 

15. Kupnja nekretnine označene kao zk.č.br. 979 ZGR, površine 800 m², upisana u z.k.ul. 1402      

       k.o. Korčula (zgrada „Žuva“ na Domiču) 

Uvodno obrazloženje podnio je gradonačelnik, kao predlagač. 

Ivana Klisura Skokandić, kao predsjednica Odbora za proračun i financije, iznijela je stav Odbora kojim je 

Odbor jednoglasno zaključio da se podrži prijedlog zaključka za kupnju navedene nekretnine te da se 

Gradskom vijeću predloži donošenje predloženog zaključka o kupnji predmetne nekretnine.  

U raspravi su sudjelovali vijećnik Ante Tvrdeić (u ime kluba HDZ/HSS/HSP AS/HSLS), predsjednik Vijeća 

te gradonačelnik. 

Prijedlog zaključka o kupnji nekretnine označene kao z.k.č. br. 979 ZGR, z.k.ul. 1402, k.o. Korčula, kako 

je predložen u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (9 „za). 

U 21.45 sati sjednicu je napustila vijećnica Ivana Klisura Skokandić, čime je kvorum činilo 8 vijećnika. 

 

16. Konačni prijedlog odluke o donošenju Procjene rizika od velikih nesreća za Grad Korčulu 

Uvodno obrazloženje Konačnog prijedloga odluke o donošenju Procjene rizika od velikih nesreća za Grad 

Korčulu podnio je zamjenik gradonačelnika, u ime gradonačelnika, kao predlagača. 
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Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je Konačni prijedlog odluke o donošenju Procjene 

rizika od velikih nesreća za Grad Korčulu, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Konačni prijedlog odluke o donošenju Procjene rizika od velikih nesreća za Grad Korčulu, kako je 

predložen u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (8 „za“). 

 

      17. Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule za 2018. godinu 

Uvodno obrazloženje prijedloga analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule za 2018. 

godinu podnio je zamjenik gradonačelnika, u ime gradonačelnika, kao predlagača. 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Tino Andrijić i Darko Tarle te zamjenik gradonačelnika. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je prijedlog analize stanja sustava civilne zaštite na 

području Grada Korčule za 2018. godinu, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Prijedlog analize stanja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule za 2018. godinu, u tekstu kako 

je predložen u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (8 „za“). 

 

 18. Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule u 2019. godini 

Uvodno obrazloženje prijedloga plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule u 2019. 

godini podnio je zamjenik gradonačelnika, u ime gradonačelnika, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je prijedlog plana razvoja sustava civilne zaštite na 

području Grada Korčule u 2019. godini, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Prijedlog plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada Korčule u 2019. godinu, u tekstu kako je 

predložen u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (8 „za“). 

 

             19. Odobrenje lokacije za trgovinu na malo putem automata. 

Uvodno obrazloženje prijedloga zaključka o odobrenju lokacije za trgovinu na malo putem automata 

podnijela je v.d. pročelnica UO za upravljanje Gradskom imovinom, gospodarstvo i turizam Mirjana Burica 

Žuvela, u ime gradonačelnika, kao predlagača. 

Rasprave nije bilo. 

Nakon zaključenja rasprave, predsjednik Vijeća stavio je prijedlog zaključka o odobrenju lokacije za 

trgovinu na malo putem automata, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 

Prijedlog zaključka o odobrenju lokacije za trgovinu na malo putem automata, u tekstu kako je predložen 

u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (8 „za“). 

 

Završeno u 22.10 sati. 

 

KLASA: 021-05/18-02/07 

URBROJ: 2138/01-18-01-2 

 

                                                                                                                                         PREDSJEDNIK 

                                                                                                                                    GRADSKOG VIJEĆA          

                                                                                                                                    Marko Skokandić, ing.                                                                                                                                             


